
Agent Gonalonsa: Był bardzo zadowolony z występu

News - ASRoma.pl

Maxime Gonalons zaliczył udany debiut w Romie, w spotkaniu z

Benevento. Teraz Francuz musi poczekać prawdopodobnie do potyczki z

Quarabag. Jego agent, Frederic Guerra, udzielił wywiadu dla laroma24.it.

- Rozmawiałem z chłopakiem po meczu, gdy zespół był w autobusie. Maxime był

bardzo zadowolony ze swojego występu i czuje się bardzo dobrze w Romie. Czuje

zaufanie trenera i swoich kolegów. Był naprawdę szczęśliwy. 

Gracz oczekuje gry w pierwszym składzie również z Udinese?

- Szanuje bardzo swoich kolegów, szczególnie De Rossiego. Jeśli trener nie wystawi

go w pierwszym składzie, nie będzie żadnego problemu. Chce być zawsze gotowy,

za każdym razem, gdy trener poprosi go, aby grał.

Mówił o różnicach między Serie A i Ligue 1?

- Tak, powiedział mi, że we włoskiej lidze jest dużo więcej taktyki niż w Ligue 1. We

Włoszech potrzebna jest większa koncentracja na boisku, ale to, co dotknęło go

pozytywnie, to przyjęcie, jakie otrzymał od swoich kolegów i kibiców Romy.
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